
  

台灣捷爾東旅館管理顧問股份有限公司 公司簡介 
 

本公司隸屬於日本最大鐵道企業—JR 東日本集團。秉持集團「提供更加豐富的生活型態」的

核心理念，於 2019 年 12 月正式成立，在台深耕飯店事業，致力於為國人及全球旅客帶來專

業頂尖、兼具日本風情的「日式款待服務」。 

作為集團跨足海外的首個據點，於 2021 年 8 月在台北開幕的 「JR 東日本大飯店台北」

(Hotel Metropolitan Premier Taipei)，以奢華定位展現國際級的待客之道，為旅客打造非

凡的住宿體驗。 

 

【公司概要】 
公 司 名 ： 台灣捷爾東旅館管理顧問股份有限公司 

英文名稱 ： JRE Taiwan Hotel Management & Consulting Co., Ltd. 

成 立 ： 2019 年 12 月 23 日

董 事 長 ： 大內  卓 

総 経 理 ： 渡邊 満 

公司所在地：   台北市中山區南京東路三段 133 號

資 本 額 ：  2億新台幣 

股 東  ：  台灣捷爾東事業開發股份有限公司70％

日本ホテル株式会社 30％ 

員 工 數 ： 約 270 名（2025 年 9 月底為止） 

 

【事業内容】 
台灣飯店事業開發與營運 

 

【JR 東日本大飯店台北Hotel Metropolitan Premier Taipei】 
本飯店坐落於台北精華商圈，距離觀光與商業活動要口的台北市松山機場車程僅約 10 分鐘，鄰近捷運 

 雙線黃金交叉點（松山新店線、文湖線）的「南京復興站」（距松山機場站僅 2 站），便利性極高。佔地 1,756 

坪，共 21 個樓層(地上 15 層、地下 6 層)，提供 288 間客房，同時設有餐廳、宴會廳、泳池、健身房、停

車場等附屬設施。作為 JR 東日本飯店集團海外首發的「JR 東日本大飯店台北」即是以 Hotel Metropolitan

品牌為本，融合豪華品牌「東京站大飯店」的精華，目標打造從硬體至軟體全方面都更添質感的奢華型飯

店。 

 

 

 

 

 

 
 

 

位於南京東路上的 JR 東日本大飯店台北 

(2021 年 8 月開幕) 
 

JRE Taiwan Hotel Management & Consulting Co., Ltd. is a group company of JR East, largest 
railway company in Japan. In December ����, we established a hotel business company in Taiwan 
with the aim of "providing a more affluent lifestyle" as outlined in the Group's management vision 
of JR East. Leveraging our know-how of service in Japan for Japanese and overseas customers to 
the fullest extent possible, we will also provide services in Taiwan with full of hospitality.
In August ����, we opened our first luxury hotel “Hotel Metropolitan Premier Taipei
(JR東日本大飯店 台北)” in Taipei, as our first hotel outside Japan.

JRE Taiwan Hotel Management & Consulting Co., Ltd.
Company Guide

【Our company】

【Our Business】

【Hotel Metropolitan Premier Taipei (JR 東日本大飯店 台北)】

Company 
Name
Chinese Name 
Established
Chairman
President 
Capital
Shareholders   

Number of 
Employees

Development and operation of hotel business in Taiwan

This hotel is located in the center of Taipei city. It is conveniently located with a ��-minute drive to Taipei Songshan 
Airport, the gateway for tourism and business, and adjacent to Nanjing Fuxing Station (two stations from Songshan 
Airport Station), where two MRT lines (Wenhu Line and Songshan-Xindian Line) connect. With a site area of about 
���� ㎡, �� floors above ground, � floors below ground, and a total of ��� rooms, we complete ancillary facilities 
such as restaurants, banquet halls, pools, spas, gyms, and parking lots. Hotel Metropolitan Premier Taipei, the first 
JR East hotel overseas, will blend the essence of the luxury brand Tokyo Station Hotel with the Metropolitan brand, 
aiming to become a more sophisticated hotel in all aspects of hardware and software.
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台灣捷爾東旅館管理顧問股份有限公司 
台北市中山區南京東路三段 133 號 

TEL(02)7752-9200 
Hotel Metropolitan Premier Taipei 
is located on Nanjing E. Rd 
(Opened in August ����)

Contact　Information 
JRE Taiwan Hotel Management & Consulting Co.,

Ltd. No. ���, Sec.�, Nanjing E. Rd.,Zhongshan Dist.,
Taipei City, ������, Taiwan

TEL(��)����-����


